# 6天4夜

Tour Code: KSEN

# 首尔 / 南怡岛 / 雪岳山 / 昭阳江Sky Walk



- 风味餐:
- 春川铁板鸡
- 铃薯猪骨锅
- 传统烤肉风味
- 黄太鱼锅

## 精简行程:

第一天:启程 - 仁川 (机上用餐)

酒店:仁川WESTERN GRACE 酒店或同级

## 第二天:仁川/南怡岛/雪岳山(早/午/晚)

- 杨平两水头
- 南怡岛
- 昭阳江Sky Walk

酒店: I PARK /锦湖度假酒店或同级

## 第三天:雪岳山/水原

(早/午/晚)

- 雪岳山国家公园
- 新兴寺
- 東草市场
- 江陵统一公园
- 安木咖啡街

酒店:水原维拉套房酒店/丝路酒店或同级

### 第四天: 水原/首尔

(早/午/-)

- 水原华城
- 韩流明星街 (K-STAR ROAD)
- 海苔博物馆(DIY饭团体验)
- 南山公园之爱情锁墙 (外观N首尔塔)
- KAKAO FRIENDS 主题馆
- 涂鸦秀
- 东大门

酒店:首尔清凉里设计酒店或同级

### 第五天:首尔/仁川 - 回程

(早/午: 通仁市场餐卷5000韩元/-)

• 穿韩服游景福宫

(周二闭馆,改为参观德寿宫)

- 通仁市场
- 首尔路7017
- 明洞
- 免税店
- 土产店

### 第六天:抵达

(机上用餐)

行程次序,以當地旅社安排為准。

(1, 011, 13 12)



# 观光景点:

## 首尔

- 景福宮 (穿韩服游景福宮) 是李朝 (1392~1910年) 时期首尔的五大宫之一,也是李氏王朝的正宫,具有500年历史。景福宫是李朝的始祖——太祖李成桂 (1392~1398年在位) 于1395年将原来高丽的首都迁移时建造的新王朝的宫殿。
- KAKAO FRIENDS 主题馆 KAKAO FRIENDS主题商店内卡通原型取自韩国国民软件KAKAO TALK。KAKAO有很多特色表情人物,而且每个人物都有自己的名字,像是可爱的小兔MUZI、粉嫩的小桃APEACH、大嘴TUBE等等。

## 江源道

- 雪岳山国家公园-游览新兴寺青铜座佛像,称为统一大佛,历经11年完成,是韩国最大的青铜佛像。
- 南怡岛 韩剧《冬季恋歌》男女堕入爱河的外景拍摄地。漫步于罗曼蒂克的林荫道。参观剧情介绍和不同的拍摄点。两排满满的水杉林道是南怡岛必拍景点。
- 杨平两水头 是韩剧《她很漂亮》拍摄地点,以码头为中心的地点因曾作为电视剧与电影的拍摄地而广为人知,同时也是婚纱照的人气拍摄地点。老电影中所出现的码头,垂入江中的数株杨柳等,打造出江边村庄所特有的优美景致。也因此,经常作为婚纱礼服,电影,广告与电视剧的拍摄场景,更是摄影同好会最喜爱的摄影场所。景色则以冬季雪景与日落时分为是
- **昭阳江Sky Walk** 是设立在衣岩湖上的湖水观景台,由透明玻璃所搭建,步道长156公尺, 走在上方就像在湖水上漫步一样,既浪漫又神奇。

### 水原

- 水原华城 华城是围绕其中心地带兴建而成的壮丽都城。1794年,朝鲜王朝后期的第22代王——正祖为了悼念死于政治斗争的父亲,历时两年零八个月,修建成了这座都城。华城的设计在朝鲜自古以来就有的建城法的基础之上,灵活运用了从清朝引入的并用石头和砖块采用西方近代建筑方法。华城作为筑史上不可多得的瑰宝,已被联合国教科文组织评为了世界文化遗产。"水原华城"总面积达130公顷,全长5.7千米。
- 韩流明星街(K-Star ROAD) 自2014年3月设立以来,成为了人气认证照拍摄地。沿着大路走,可以看到以东方神起、少女时代、SHINee、2PM、FTISLAND、CNBLUE、防弹少年团(BTS)以及EXO等人气K-POP明星为原型制作的玩偶雕塑。快来跟自己喜欢的组合玩偶拍摄合影,上传SNS秀一秀吧!

### 购物站:

- 人参专卖店

- 护肝宝专卖店

- 韩国化妆品

出发日期:				航班行程:				
	团费	机场税及 燃油附加费	小费	旅行社 代收费	签证	旅行 保险	总数	
成人								
小孩								

Travel Agent:			

# 6D4N

Tour Code: KSEN

# SEOUL / NAMI ISLAND / MT. SORAK / SOYANGGANG SKYWALK



- **★ SPECIAL CUISINE ★**
- Chicken Dakgalbi
- Korean Pork Bone Potato Stew
- Korean BBQ
- Hwangtae Hoegwan Pot



### Schedule:

### DAY 01: DEPARTURE - INCHEON(MOB)

**Hotel: Incheon Western Grace Hotel** or similar classes

# DAY 02: INCHEON/ NAMI ISLAND / MT. SORAK (B/L/D)

- Yangpyeong Dumulmeori
- Nami Island
- Soyanggang Skywalk

Hotel: I Park / Kumho Resort Hotel or similar classes

### DAY 03: MT. SORAK / SUWON (B/L/D)

- Mt. Sorak National Park
- Sinheungsa Temple
- Sokcho Jungang Market
- Gangneung Unification Park
- Anmok Beach Coffee Street

Hotel: Suwon Vella Suite/Silk Road Hotel or similar classes

### DAY 04: SUWON/SEOUL (B/L/-)

- Hwaseong Fortress
- K-STAR ROAD
- Seaweed Museum (DIY Kimbap Experience)
- Namsan Park Love of Lock (Overview N Seoul Towel)
- KAKAO FRIENDS Store
- The Painters Hero Show
- Dongdaemun Market

Hotel: The Designers Cheongnyangni Hotel or similar classes

# DAY 05: SEOUL / INCHEON-DEPARTURE

(B/L: Tongin Market Meal Voucher with 5000Won/-)

- Wearing Hanbok visit Gyeongbok Palace (Closed on Tuesday,replace by Deoksu Palace)
- Tongin Market
- Seoullo 7017
- Myeongdong Shopping Street
- Duty Free Shop
- Local Food Product

DAY 06: ARRIVAL (MOB)

# **Tourist Attractions:**

### SEOUL

- Gyeongbok Palace (Wear Hanbok visit Gyeongbok Palace) Built in 1395, Gyeongbokgung Palace is also commonly referred to as the "Northern Palace" because it is the furthest north when compared to the neighboring palaces. Gyeongbokgung Palace is arguably the most beautiful and remains the grandest of all five palaces.
- Kakao Friends Store offers a variety of products featuring the 8 popular Kakao Friends characters to the delight of fans and consumers everywhere. First emerging as mobile emoticon characters, Kakao Friends have gone on to set up stores offering over 2,000 products including toys, stationery, stickers, T-shirts, jewelry,

### **GANGWON-DO**

- Mt. Sorak National Park we will visit Sinhung Temple, which reflects the harmonization of nature and music.
- Nami Island the place was famous for its beautiful tree lined roads, the filming site of the popular Korean drama serial "Winter Sonata".

  Yangpyeong Dumulmeori literally means 'two water area,' and refers to the place where Bukhangang River and Namhangang River meet. The dock for an ancient-style ferry and weeping willows add to the rustic beauty of this area. Another attraction at this site is the three 400-year-old Zelkova trees that appear as one giant tree. A privately owned place, Dumulmeori remains as a popular site for shooting Korean TV dramas, movies, commercials, wedding pictures as well as
- Soyanggang Skywalk Is an observatory facilty set up on Uiamho Lake. The walking path, comprised of transparent glass, is 156m long and offers a thrill to tourists as they feel they are walking over the lake.

### SUWON

- **Hwaseong Fortress** is an impressive structure from the latter part of the Joseon Dynasty (1392-1910) and the official fortress of Suwon-si, Gyeonggi-do. The fortress, constructed from 1794 to 1796, was built as a display of King Jeongjo's filial piety towards his father and to build a new pioneer city with its own economic
- power.

  K-STAR ROAD Led for 1 km from Apgujeong-dong Galleria Department Store to Cube Entertainment, art toys symbolizing Hallyu stars including Girls Generation, EXO and TVXQ, the GangnamDols are decorating the road. When you follow the beak and the footsteps of 'K Bird' installed on lampposts and crosswalks, you can find celebrities' favorite restaurants and fashion stops, and gain information of celebrities through the information displayer next to the store. The middle and high schools of celebrities, the homes that they had actually lived in, their favorite snack stores and comic shops are located here and there in the K-star Road

### **Shopping Stop:**

- Ginseng Outlet

-Liver Supplement Shop

- Cosmetics Shop

#### Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Departure Date:				Flight :				
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total	
Adult								
Child								

ravel Agent:			